
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr VII/19 

VII Sesja w dniu 31 maja 2019  roku 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:56 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Adam Michalak 

10. Tomasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Tomasz Rudny 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

Lista obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 1 i 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do porządku obrad ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. nr 3)  

 

3. Przedstawienie przez Burmistrza Solca Kujawskiego Raportu o stanie Gminy Solec 

Kujawski za 2018 rok. 

 

W/w raport o stanie Gminy Solec Kujawski przedstawiła Teresa Substyk – Burmistrz Solca 

Kujawskiego. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – poinformował o przystąpieniu do rozpatrzenia raportu oraz 

rozpoczętej debacie. Przypomniał, że udział w debacie biorą radni, Pani Burmistrz (lub 

wskazana przez nią osoba) oraz mieszkańcy gminy, którzy, najpóźniej do dnia wczorajszego 

zgłosili na piśmie Przewodniczącemu Rady, wolę wzięcia udziału w debacie, popartą 

podpisami co najmniej 20 osób, mieszkańcy są dopuszczeni do głosu według kolejności 

otrzymania przez przewodniczącego rady zgłoszenia. Do udziału w debacie nie zgłosił się 

żaden z mieszkańców, w związku z powyższym zwrócił się do radnych o przystąpienie do 

debaty.  

 

W związku z brakiem zapytań ze strony radnych, Przewodniczący zamknął debatę i punkt 3 

porządku obrad.  

 

Raport o stanie Gminy stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego wotum 

zaufania. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przedstawił projekt uchwały. 

Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 



D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Solca Kujawskiego wotum zaufania.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta i 

Gminy Solec Kujawski za 2018 rok. 

 

Alina Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawił projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miasta i Gminy Solec Kujawski za 2018 rok. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 



Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Solca Kujawskiego 

za 2018 rok. 

 

B. Czaki - Przewodniczący RM – zwrócił się z propozycją, aby sprawozdanie z wykonania 

budżetu za 2018 rok nastąpiło w ramach przyjętych procedur tj.  

a) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Solec Kujawski za 2018 

rok. 

1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu, 

2. Przedstawienie opinii (uchwały) RIO dotyczącej przedłożonego przez Burmistrza 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy, 

3. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego gminy Solec Kujawski za 2018 rok, 

4. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej RM na temat wykonania budżetu oraz 

przedstawienie wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium, 

5. Prezentacja opinii (uchwały) RIO dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej  

o udzielenie absolutorium. 

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy  

    Solec Kujawski. 

Po przedstawieniu każdego punktu mogą być zgłoszone uwagi, zapytania (również dyskusja). 

Po wszystkich punktach zostanie otwarta oraz zamknięta dyskusja. 

Podjęcie uchwały w  sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Solec 

Kujawski. 

 

Ad. 6.a.1. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i 

gminy Solec Kujawski za 2018 rok (zał. nr 7). 

B. Czaki - Przewodniczący RM – Czy są pytania, uwagi do przedstawionego sprawozdania  

z wykonania budżetu ? 

Radni nie zgłosili. 



Ad. 6.a.2. 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy - poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w 

Bydgoszczy zgodnie z podjętą uchwałą Nr 11/S/2019 Składu Orzekającego Nr 2 z dnia 24 

kwietnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Solca 

Kujawskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Solec Kujawski za 2018 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy, wyraziła pozytywną opinię o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Solec Kujawski za 2018 rok (zał. 8)  

 

Ad. 6.a.3. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła informacje o stanie mienia komunalnego 

gminy Solec Kujawski za 2018 rok. 

  

B. Czaki - Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania ? 

Radni nie zgłosili. 

 

 

Ad. 6.a.4.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Mariusz Damrat - przedstawił opinię Komisji 

Rewizyjnej z dnia 7 maja 2019 r. w sprawie wykonania budżetu Miasta i Gminy Solec Kujawski 

za 2018 rok.  

Po dokonaniu wnikliwej analizy przedłożonego sprawozdania, Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu za 2018 rok i występuje z wnioskiem  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Solca Kujawskiego (zał. 9). 

 

Ad. 6.a.5. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny M. Damrat - odczytał Uchwałę Nr 3/Kr/2019 

Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 maja 

2019 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w 

sprawie absolutorium dla Burmistrza Solca Kujawskiego za 2018 rok. Wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie absolutorium dla Burmistrza Solca 

Kujawskiego za 2018 rok został uznany za prawidłowy w świetle obowiązujących przepisów 

prawa (zał. 10).  

 

Ad.6.b. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta  

i Gminy Solec Kujawski. 



B. Czaki – Przewodniczący RM – w związku z brakiem uwag i zapytań do przedstawionego 

projektu uchwały, zwrócił się z prośbą do Wice Przewodniczącego RM o odczytanie projektu 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

 

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM D. Chojnacki – podjęcie uchwały Nr VII/58/19 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim z dnia 31 maja 2019 roku w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Solca Kujawskiego za 2018 rok. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (zał. 11).  

 

B. Czaki - Przewodniczący RM – złożył w imieniu Rady Miejskiej gratulacje Burmistrzowi 

Solca Kujawskiemu za wykonanie budżetu za 2018 rok. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza MiG – złożyła w imieniu pracowników gratulacje i 

podziękowała za współpracę.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/342/14 Rady Miejskiej w 

Solcu Kujawskim z dnia 20 lutego 2014 r. w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Solec Kujawski na lata 2014-2020”. 

 

Barbara Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła projekt 

uchwały. 



B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXVII/342/14 Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim z dnia 20 lutego 2014 r. w sprawie 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Solec Kujawski 

na lata 2014-2020”. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (zał. 12).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

 

Barbara Białkowska - Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru 

wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 



B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (zał. 13).  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby 

ochrony przyrody – drzewa z gatunku dąb szypułkowy. 

 

Cezary Ball – Dyrektor WUM - przedstawił projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia 

zakresu prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody – drzewa z gatunku dąb 

szypułkowy.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 



 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (zał. 14).  

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – poinformowała, że 28 maja br. uczestniczyła 

w spotkaniach w Gdańsku i Gdyni dot. budowy portu rzecznego na Wiśle oraz powołania 

Rady Interesariuszy oraz zespołu projektowego dla w/w przedsięwzięcia inwestycyjnego. 

Ponadto zaprosiła na 1 czerwca br. gdzie odbywać się będą Dni Solca, połączone z dniem 

Dziecka na stadionie bocznym przy OSiR oraz na 2 czerwca br. VII Biegi uliczne  

im. A. Nawrockiego.   

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym za złożenie oświadczeń 

majątkowym z ustawowym terminie. Oświadczenia zostały przekazane do Urzędu 

Skarbowego w Bydgoszczy w dniu 6.05.2019 r.  

Przewodniczący RM poinformował także o pismach jakie wpłynęły do Rady Miejskiej od 

Prezesa Sądu Okręgowego w Bydgoszczy z określeniem zapotrzebowania na ławników 

sądowych do pracy w Sądzie Okręgowym i w Sądzie Rejonowym w Bydgoszczy. Stosowny 

komunikat w tej sprawie został podany do publicznej wiadomości  m.in. w BIP.      

 

11. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 14.56. 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


